富国岛双乐园 PHU QUOC ISLAND TWIN PARADISES ● 香岛自然公园 + 珍珠岛 Hon Thom Nature Park + Vinperal

VINPEARL





特色安排 ISPECIAL ARRANGEMENT

- 全程不进购物店 Zero Shopping Shop
- 海底餐厅下午茶 Deep Sea Restaurant High Tea
- 水上灯光秀 威尼斯的颜色 Water Light Show - Colors Of Venice
- 网红沙滩 桑奈托沙滩 Internet Celebrity Beach - Sanato Beach TICKET
- 全世界最长跨海缆车 香岛缆车 The World's Longest Sea-crossing Cable Car - Hon Thom Cable Car TICKET

行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

- 珍珠奇幻乐园 Vinpearl Land ፲፻፫፻፻
- 珍珠野生动物园 Vinpearl Safari ™
- 香岛自然公园 Hon Thom Nature Park TICKET
- 日落小镇 Sunset Town
- 富国岛大世界 Vinpearl Grand World
- ★ TICKET 含票 Include Ticket

i 膳食 MEALS

- 瓦罐饭 Claypot Rice
- 海鲜风味 Seafood Cuisine
- 越南火锅 Vietnamese Hot Pot
- 式自助餐 Vietnamese Buffet

酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

● 住宿当地4星级酒店 Stay At Local 4 Stars Hotel

乐趣购物 FUN SHOPPING

阳东夜市 Duong Dong Night Market

iO旅游小语 iO TRAVEL SHARING:

富国岛 Phu Quoc Island

富国岛又名路易皇后岛,是越南第一大岛。其面积相当于岛国新加坡,人 口约7万多。A triangle-shaped island in the south of Vietnam, home to striking white-sand beaches and delightfully fresh seafood.









第1天出境 富国岛 7

集合于国际机场,乘搭国际航班飞往岘港。

护国寺: 富国岛最重要的文化遗产之一,它是一座古老的佛教寺庙, 以其壮丽的建筑和宁静的氛围而闻名。

桑奈托沙滩: 这里的造景都是有环保概念意识,可以看到巨型人脸雕 像、长腿大象、天堂阶梯、海景荡秋千、鸟巢树屋等数个拍照景点。

第2天「富国岛

旦午晚

妈祖庙: 庙内供奉着天后神,当地人在出海前都会来这里祈求平安。 **星星海滩:** 被誉为富国岛最美的沙滩,也是全球最美白沙滩之一。 函宁渔村:一个古老又宁静的小渔村,在这里可以感受纯朴的渔村风 情,还有各式的海鲜干货可以挑选。

富国岛大世界:被称为"不夜城",在这里享受夜生活的魅力,霓虹 灯光闪烁,色彩琳琅满目。从白昼到黑夜,享不尽的喧嚣热闹,充满 着繁华与活力。

威尼斯的颜色: 一场婀娜多姿的水上之舞,一场五光十色的灯光交融 。光影舞动、水波荡漾,在曼妙的音乐中感受浓郁的欧式狂欢。

第 3 天 「富国岛

<mark>香岛缆车:</mark> 搭乘全世界最长的跨海缆车,从安提镇出发,跨越瑞岛、 椰子岛至终点菠萝岛。

香岛自然公园(游乐园&水上乐园): 拥有世界上最长的木制过山车 和360度旋转观景塔,尽情体验木制云霄飞车和旋转观景塔的刺激, 还可以在Aquatopia水上乐园享受各种水上活动,如漂流河、人造浪 、水滑梯等。喜欢刺激和水上活动的你不要错过啊!

日落小镇: 以欧洲标准风格 建 筑的理念带来了一种非常古老的美感 但又不失奢华和高贵。

吻桥: 最大亮点是两侧独立桥梁伸向大海, 融合成一个统一的整体, 但并不接触(相距30厘米),刚好足以让一对恋人浪漫接吻。

第4天 富国岛

早午晚

珍珠奇幻乐园: 分为三个区域: 室外游乐区有云霄飞车、巨型摩天轮 UFO飞盘、高空旋转、翻天飞鹰、碰碰车等,还有能同时容纳 3000人的海豚表演馆。室内游乐区有5D电影院、各式各样的大型电 玩,还有大型的室外游泳池。

珍珠野生动物园: 越南规模最大的野生动物园,繁育和保护濒危野生 动物的动物园。

四东夜市: 品尝地道越南没事的好地方,像是椰子冰淇淋、烤花生这 些当地特色小吃都可以找得到!

₩ 入境 第5天「富国岛

早/机上用餐

送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。 鸿运旅游期待与您再出发!

Day Depart > Phu Quoc Island

MOB/D

Assemble at internarional airport, departure flight to Da Nang.

Ho Quoc Temple: One of Phu Quoc Island's most important cultural heritage sites, it is an ancient Buddhist temple renowned for its magnificent architecture and peaceful atmosphere.

Sanato Beach: The landscape is all environmentally conscious. You can see giant human face statues, long-legged elephants, stairs to heaven, driftwood, sea view swings, bird's nest tree houses and several photo spots.

Day 2 Phu Quoc Island

RID

Dinh Cau Temple: This temple was built to honour Thien Hau, the Goddess of the Sea, who provides protection for sailors and fishers.

Starfish Beach: One of the most beautiful beaches in Phu Quoc, with its creamy white sand and gentle, calm waves. Ham Ninh Fishing Town: An old and quiet small fishing village, where you can

feel the simple fishing village customs, and all kinds of dried seafood can be buy.

Vinpearl Grand World: Known as the "City That Never Sleeps", enjoy the charm of nightlife here, flashing neon lights and dazzling colors.

Colors Of Venice: A graceful dance on the water, a fusion of colorful lights. The dancing lights and shadows, the rippling water, feel the rich European carnival in the graceful music.

Day 3 Phu Quoc Island

Hon Thom Cable Car: Experience the world's longest sea-crossing cable car system from An Thoi Town to Hon Thom Island.

Hon Thom Nature Park (Amusement & Aquatopia: Featuring the world's longest wooden roller coaster and a 360-degree rotating observation tower, you can experience the excitement of the wooden roller coaster and the rotating observation tower. You can also enjoy various water activities at Aquatopia water park, such as lazy rivers, artificial waves, Water slides etc. If you like excitement and water activities, don't miss it!

Sunset Town: The idea of building in European standard style brings a very old-fashioned aesthetic yet without losing luxury and nobility.

Kiss Bridge: The biggest highlight is that the independent bridges on both sides extend into the sea, merging into a unified whole, but they do not connect each other (30 cm apart), which is just enough for a couple to kiss romantically.

Day 4 Phu Quoc Island

Vinpear Land: It is divided into three areas: the outdoor amusement area has roller coasters, giant Ferris wheels, UFO flying discs, high-altitude spinning, flying eagles, bumper cars, etc., and a dolphin performance hall that can accommodate 3,000 people at the same time. The indoor amusement area has a 5D cinema, a variety of large-scale video games, and a large outdoor swimming pool.

Vinpearl Safari: Vietnam's largest wildlife park, a zoo that breeds and protects endangered wild animals.

Duong Dong Night Market: A great place to taste authentic Vietnamese delicacies, such as coconut ice cream and roasted peanuts!

Day 5 Phu Quoc Island 🔫 Return

B/MOB

End of journey, return flight to home.

iO Travel hope to serve you again soon!

20240711

出发日期 DEPARTURE DATE:

必须符合条规:

- 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、 突发情况以及不可抗拒因素,做出适当 更改和调整的权力。
 所有航班如有更改,恕不另行通知。
 旅游细则与附带条件,以收据背项为准测。
 由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。
 如有包含门票,将特别注明。

- 6. 如有购物站,将特别注明。

- 6. 如有胸物站,将特别注明。 7. 旅程以华语,粤语或英立讲解。 8. 每团至少16位成员才能铁定出发。如团体少于16为成员, 本公司保留决定操作或取消此行程。 9. 所有酒后评级,均以当地为标准。如遇到当地酒店客满, 不可预测等因素,将以同级酒店取代。 10. 房型是根据酒店分配,本公司不负责所分配房型差异。 11. 本公司建议购买旅游保险,为您的旅程做个保障。 12. 英文版本是翻译自中文版本,如有差异将以中文版为。

团费 TOUR FARE:

- Terms & Conditions Apply: Terms & Conditions Apply:

 1) Or reserves the right to make appropriate changes and adjustments of the titnerary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irrestitible factors without prior notice.

 2) All flight are subject to change without prior notice.

 3) All sooking will be subjected terms and conditions to the subject of the subject o

- y note. Sassed on run of the passed on run of the p 10) Room type from the first the room allocated of differences of the room allocated of the room allocated of the room the room



iO TRAVEL



IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD. ME FREE VACATION SDN. BHD. (1214279-D) (KPK/LN 8618)

- +605 253 2766 / +6016 559 8766
- O NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL, 30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA.
- +6016 311 0632 O NO, 50, JALAN SRI PELANGI, TAMAN PELANGI, 80400 JOHOR BAHRU, JOHOR, MALAYSIA.

